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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Nad jazerom 

 
Z á p i s n i c a 

 
zo 4. (mimoriadneho) rokovania miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice - Nad jazerom zo dňa 29. apríla 2015 
 ___________________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Ing. Lenka Kovačevičová, starostka mestskej časti 

      JUDr. Marta Bulecová, prednostka miestneho úradu 
       PhDr. Patrik Géci, kontrolór                  
12  poslancov miestneho zastupiteľstva  (podľa prezenčnej listiny) 
vedúci oddelení MÚ: Ing. M. Vojtasová, JUDr. A. Olejárová, Ing. M. Derfiňák 
                                    
 
Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom  
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie návrhovej komisie 
4. Návrh  na 1.zmenu programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 

2015. 
5. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 

2015.  
6. Záver 

1/ Zasadnutie miestneho zastupiteľstva otvorila a viedla starostka L. Kovačevičová.  
Privítala poslancov a ostatných prítomných. Konštatovala, že zasadnutie  

je uznášaniaschopné, keďže na rokovaní sa zúčastnilo 11 poslancov, ospravedlnil sa 
poslanec Badanič, a poslanec Papcun bude meškať.  

2/ Program rokovania, ktorý bol uvedený v pozvánke, bol poslancami schválený bez 
doplnkov a pripomienok. (Hlasovanie č. 1: z prít. 11 za 11) 

3/ Starostka určila za zapisovateľku pracovníčku miestneho úradu Ing. A. Zaťkovú,  
za overovateľov zápisnice poslancov: Máriu Jokeľovú a  Mariána Gála. Do návrhovej 
komisie boli schválení poslanci: Erik Cimbala a Lucia Kleinová. (Hlasovanie č. 2: z prít. 
11 za 11) 

 4/ Starostka pristúpila k prerokovaniu 4 bodu programu: Návrh na 1.zmenu programového 
rozpočtu MČ Košice – Nad jazerom na rok 2015, ktorý bol predložený písomne 
a v dôvodovej správe zdôvodnený. Návrh bol predložený na dosiahnutie jednej z priorít 
mestskej časti  na obdobie roka 2015, a to zabezpečenie poriadku a čistoty na sídlisku. 
Starostka informovala poslancov o vyradení osobného motorového vozidla v decembri 
2014 a potrebe zakúpiť vhodné komunálne vozidlo -dodávku, sedemmiestny valník, ktoré 
bude slúžiť na  udržiavanie čistoty a údržby sídliska, prevoz materiálu na opravy lavičiek, 
ihrísk a rozvoz pracovníkov, ktorí to budú zabezpečovať.  
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 V rámci rozpravy vystúpili : 
- M. Siksa- žiadal zakomponovať do návrhu zakúpenie notebookov pre poslancov. 
- M.Gál- k pripomienke M. Siksu informoval, že má k dispozícii podrobné vyčíslenie 

nákladov na tlač podkladov na zastupiteľstvá a nákladov v prípade zakúpenia notebookov  
   s nevyhnutným príslušenstvom, ktoré je ochotný poskytnúť M. Siksovi.  

     Starostka uzavrela rozpravu s tým, že navrhla zaradiť túto pripomienku  M. Siksu 
v prípade väčšinového záujmu poslancov do budúceho rokovania miestneho zastupiteľstva. 

     Miestne zastupiteľstvo hlasovalo o prednesenom návrhu, ktorý bol písomne predložený 
a návrh schválilo -  uznesenie č. 40 . (Hlasovanie č. 3: z prít. 11 za 11)                                                                   

 
5/ Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom bol 

predložený písomne. Do termínu zasielania materiálov bolo doručených 9 žiadostí 
o poskytnutie dotácií z bežného rozpočtu, z toho 8 je predložených na rokovanie a jedna 
žiadosť po doplnení bude predložená na nasledujúcom rokovaní miestneho zastupiteľstva. 
Starostka informovala, že návrh bol predmetom rokovania  
na zasadnutí miestnej rady, ktorá ho odporučila schváliť. Taktiež bol prerokovaný 
v komisiách miestneho zastupiteľstva: finančnej, výstavby a verejného poriadku 
a životného prostredia.  

Bod. 5.1. 
Žiadosť o poskytnutie dotácie z bežného rozpočtu mestskej časti na rok 2015 

a) Športový klub Handicap Sport  Club nevidiacich a slabozrakých športovcov „Mravce“ 
na pokrytie výdavkov na športové súťaže, prenájom športovísk, športové potreby 
a výstroj 
Návrh finačnej komisie  je 150,- € 
Návrh miestnej rady je 150 €  
K predloženému návrhu v rámci rozpravy neboli vznesené otázky ani pripomienky. 
Starostka vyzvala návrhovú komisiu k predneseniu návrhu uznesenia. 
Po hlasovaní starostka konštatovala, že návrh bol schválený. 
(Hlasovanie č. 4: z prít. 12 za 12) 

 
b) Občianske združenie Detská  železnica Košice na aktivity a podujatia  

60. výročia vzniku Košickej detskej historickej železničky  
Návrh finačnej komisie  je 100,- € 
Návrh miestnej rady je 100,- €  
K predloženému návrhu v rámci rozpravy neboli vznesené otázky ani pripomienky. 
Starostka vyzvala návrhovú komisiu k predneseniu návrhu uznesenia. 
Po hlasovaní starostka konštatovala, že návrh bol schválený. 
 (Hlasovanie č. 5: z prít. 11 za, zdržal sa 1 ) 
 

c) Rollorskating Race Team Cassovia, o. z.  na náklady štartového a cestovného pre deti 
na preteky v roku 2015 
Návrh finačnej komisie  je 200,- € 
Návrh miestnej rady je 200,-€ .  
K návrhu boli vznesené pripomienky zo strany M. Gála  navrhol sumu navýšiť na  
1000,- €.  B. Berberich predložil pozmeňujúci návrh na 250 ,-€. Poslanec Gál po 
vysvetlení poslankyne Lenártovej, že aj mesto Košice odsúhlasilo dotáciu pre uvedený 
klub, stiahol svoj návrh.  
Starostka vyzvala návrhovú komisiu k predneseniu pozmeňujúceho návrhu uznesenia. 
 
Po hlasovaní starostka konštatovala, že pozmeňujúci návrh vo výške 250 ,-€ bol 
schválený. 
 (Hlasovanie č. 6: z prít. 12 za 12)                       
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d) ZŠ J. Urbana, Jenisejská 22, Košice – na čiastočne krytie nákladov spojených 

s podujatiami v rámci projektu „JENISEJFEST“. Poslanec Schwarc pripomenul, že sa 
hlasovania zdrží , lebo pri hlasovaní by došlo ku konfliktu  záujmov, keďže  je štatutárom  uvedenej ZŠ. 
Návrh finačnej komisie  je 300,- € 
Návrh miestnej rady je 300,- € . 
K predloženému návrhu v rámci rozpravy neboli vznesené otázky ani pripomienky. 
Starostka vyzvala návrhovú komisiu k predneseniu návrhu uznesenia. 
Po hlasovaní starostka konštatovala, že návrh bol schválený. 
 (Hlasovanie č. 7: z prít. 12 za 11, zdržal sa 1.) 

 
e) Klub Združenia kresťanských seniorov Košice – Nad jazerom na realizáciu 

plánovaných akcií a podujatí v roku 2015 
Návrh finačnej komisie  je 1 000,- € 
Návrh miestnej rady je 1 000,- €. 
K predloženému návrhu v rámci rozpravy neboli vznesené otázky ani pripomienky. 
Starostka vyzvala návrhovú komisiu k predneseniu návrhu uznesenia. 
Po hlasovaní starostka konštatovala, že návrh bol schválený. 
 (Hlasovanie č. 8: z prít. 12 za 12)    
 

f) Rodičovské združenie pri MŠ Azovská č.1 Košice na dopravnú olympiádu v rámci 
MDD 
Návrh finačnej komisie  je 250,- € 
Návrh miestnej rady je 250,- € . 
K predloženému návrhu v rámci rozpravy neboli vznesené otázky ani pripomienky. 
Starostka vyzvala návrhovú komisiu k predneseniu návrhu uznesenia. 
Po hlasovaní starostka konštatovala, že návrh bol schválený. 
 (Hlasovanie č. 9: z prít. 12 za 12) 
 

g) Verejná knižnica  Jána Bocatia na  nákup  kníh pre pobočku VKJB č. 11 v Mestskej 
časti Košice – Nad jazerom .   
Návrh finačnej komisie  je 200,- € 
Návrh miestnej rady je 200,- € . 
K predloženému návrhu v rámci rozpravy neboli vznesené otázky ani pripomienky. 
Starostka vyzvala návrhovú komisiu k predneseniu návrhu uznesenia. 
Po hlasovaní starostka konštatovala, že návrh bol schválený. 
 (Hlasovanie č. 10: z prít. 12 za 12) 
 

h) Haliganda o.z., Ždiarska 9, Košice na zakúpenie materiálu na činnosť kreatívnych 
dielní, činnosť športových a vzdelávacích aktivít pre mamy s deťmi  
Návrh finačnej komisie  je 300,- € 
Návrh miestnej rady je 300,- €. 
K predloženému návrhu v rámci rozpravy neboli vznesené otázky ani pripomienky. 
Starostka vyzvala návrhovú komisiu k predneseniu návrhu uznesenia. 
Po hlasovaní starostka konštatovala, že návrh bol schválený. 
(Hlasovanie č. 11: z prít. 12 za 12) 

Bod. 5.2. 
Žiadosť o poskytnutie dotácie z kapitálového rozpočtu mestskej časti na rok 2015  
od Správy mestskej zelene Košice na revitalizáciu detského ihriska- športoviska  na  
Talinskej č.10. 
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Návrh finančnej komisie a komisie výstavby  je 5 000,- € 
Návrh miestnej rady je 5 000,- €. 
K predloženému návrhu v rámci rozpravy neboli vznesené otázky ani pripomienky. 
Starostka vyzvala návrhovú komisiu k predneseniu návrhu uznesenia. 
Po hlasovaní starostka konštatovala, že návrh bol schválený. 
(Hlasovanie č. 12: z prít. 12 za 12) 
Miestne zastupiteľstvo návrh  schválilo -uznesenie č.41. 

 
6/ Po vyčerpaní programu starostka poďakovala všetkým za účasť a vyhlásila zasadnutie 

miestneho zastupiteľstva za ukončené. Najbližšie zasadnutie sa bude konať v zmysle 
časového orientačného plánu 11. 06. 2015. 

 
 
 
 
JUDr. Marta Bulecová                                                           Ing. Lenka Kovačevičová 
prednostka miestneho úradu                                                  starostka mestskej časti 
 
 
 
 
 
overovatelia:           Mária Jokeľová 
                        Ing. Marián Gál 
zapisovateľka: Ing. Anna Zaťková 
 


